

Yesaya 62 Global 21-Dina Pandonga lan Pasa (7-28 Mei 2023)

Gabung luwih saka 1 yuta wong percaya sing bakal ndedonga kanggo Israel paling sethithik **1 jam saben dina suwene 21 dina** (7-28 Mei) kanggo nambah janji lan rencana kawilujengan Gusti Allah kanggo Yerusalem lan Israel. Sawetara bakal ndedonga piyambak lan liyane bakal ndedonga karo 2 utawa luwih (Mt. 18:20) - meh utawa ing wong - ing omah, kantor, asrama, utawa ing gereja, lsp.

Kolaborasi saka pirang-pirang ewu kementerian-kalebu Lou Engle, Jason Hubbard, Mike Bickle-nggerakake **1 yuta wong percaya** supaya bisa melu ing **perhimpunan agung global** (7-28 Mei) kanggo pasa ing macem-macem cara lan ndedonga kanggo tujuane Gusti kanggo Israel lan Njaluk marang Panjenengané kanggo ngunggahaké 100 yuta intercessors kanggo Israel miturut janji ing Yesaya 62:6 kanggo soverignly "nyetel," "nyetel," utawa "mark" intercessors sing bakal ngelingake Yéhuwah janji- janji .

6 Ing tembok-tembokmu, dhuw Yerusalem, Ingsun wus ngangkat wong jaga; sadina lan sawengi padha ora bisa meneng. Kowé sing padha ngéling -éling marang Pangéran, aja ngaso dhéwé; 7 Lan aja nganti Panjenengané ndadèkaké katentreman nganti Yérusalèm ndadèkaké pinuji ing bumi . (Yé. 62:6-7 , NAS.)

Ing 3 minggu pisanan ngumumake pasa iki tanggal 7 Maret, luwih saka **1 yuta** wis disetel kanggo melu ing macem-macem cara. Ing tanggal 7 Mei, luwih saka **1 yuta** bakal nindakake pasa 21 dina iki kanthi macem-macem cara (sawetara bakal pasa nganggo banyu, sawetara nganggo sayuran, utawa jus, utawa mangan sedina sedina, lan sawetara bakal "media cepet" tinimbang panganan lsp).

Ruang pandonga **IHOPKC** setya nyembah lan ndedonga tanpa leren 24/7 suwene 3 minggu (7-28 Mei) kanggo Israel. Luwih saka 300 staf pelayanan sepenuh-waktu IHOPKC duwe komitmen pribadi kanggo ana ing ruang sholat sajrone **6-12 jam saben dina sajrone 21 dina**. Aku ngucapke matur nuwun kanggo respon kanggo lay aside akeh tanggung jawab normal kanggo nindakake iki! Ruang sholat IHOPKC mung salah siji saka **akeh HUB** sing melu iki. Kanggo informasi luwih lengkap babagan carane pasamuwan utawa pelayanan sampeyan bisa dadi HUB, deleng [Isaiah62Fast.com](https://rb.gy/8orcjp) utawa **kaca Facebook Yesaya 62 Cepet** (<https://rb.gy/8orcjp>).

Ing [Isaiah62Fast.com](https://rb.gy/8orcjp) situs web ngenali pasamuwan-pasamuwan, pelayanan, sinau Kitab Suci, kelompok muda, etc.. sing kepinginan kanggo dadi "HUB" sing nyedhiyani sumber daya pelayanan, komunikasi biasa, etc ing mobilizing liyane kanggo 21 dina (Mei 7-28). Yen sampeyan pengin informasi pasamuwan utawa pelayanan sampeyan kadhaptar ing [Isaiah62Fast.com](https://rb.gy/8orcjp), banjur klik ing link kanggo informasi luwih lengkap.

[Isaiah62Fast.com](https://rb.gy/8orcjp) ora alamat sembarang **posisi eschatological** nanging nelpon pracaya saka kabeh posisi kanggo melu.

kok 100juta

Swara pirang-pirang taun, Gusti wis maringi macem-macem wong nomer **100 yuta intercessors** kanggo Israel ing macem-macem cara. Eric Watt, Jason Hubbard (IPC), lan tim wis ngunjungi IHOPKC kaping pirang-pirang ing taun-taun pungkasan. Dheweke makili lan komunikasi kanthi rutin karo pimpinan sing ngawasi **luwih saka 5,000 jaringan pandonga sing sacara kolektif kalebu 130 yuta wong sing percaya** (mulane aku nemokake angka kasebut angel dipercaya). Ing kunjungan anyar kasebut (Desember 2022), dheweke nuduhake manawa pimpinan 5,000+ jaringan pandonga iki lan 130 yuta panyuwun sing nyambung karo dheweke bakal ngadeg bebarengan **kanggo ndedonga kanggo wilayah sing padha ing bumi kaping 4 ing 2023** ing inisiatif misi global. disebut **110cities.com**. Aku kepunjulen nalika aku nimbang sing iki **pisanan ing sajarah** sing liwat 100 yuta pracaya bakal ndedonga kanggo wilayah geografis padha bebarengan ing dina sing padha kaping 4 ing setahun (ndeleng Yokanan 17:21-23).

100 yuta iki ndedonga kanggo **China** tanggal 22 Januari 2023. Dheweke bakal ndedonga kanggo **Timur Tengah** tanggal 17 April, kanggo **Israel tanggal 28 Mei**, lan **India** tanggal 31 Oktober. , nanging akeh sing **durung nyambung karo tujuan Kitab Suci Gusti kanggo Israel**.

Nanging sedina (28 Mei) 100 yuta iki bakal ndedonga kanggo Israel kaya sing ditindakake kanggo China tanggal 22 Januari. Nanging sajrone 21 dina nganti 28 Mei, **luwih saka 1 yuta** panyuwun bakal pasa lan ndedonga nyuwun "**Roh Suci kanggo nyerbu**" dheweke kanthi menahi tandha ing ati 100 yuta iki kanggo tujuane kanggo Israel.

Ringkesan: Gabung luwih saka 1 yuta sing bakal ndedonga kanggo Israel saben dina paling sethithik sak jam-piyambak utawa karo 2 utawa luwih (Mt. 18:20) sakbenere utawa ing wong-kanggo ndedonga kanggo Israel LAN njaluk Roh kanggo menahi tandha. 100 yuta ing 28 Mei.

APA TEGESÉ KITA ING BASA INGGRIS?

Pamratobat nasional Israel (Kisah Para Rasul 3:19) lan ngakoni nèk Yésus kuwi Mésias (Mt. 23:39) ana hubungané banget karo rawuhé Yésus sing kapindho, Komisi Agung, lan "urip saka antarané wong mati" kanggo bumi kabèh (Rum 11). :15). Yésus ora bakal bali nganti para pemimpin ing Yérusalèm ngakoni Panjenengané minangka Mésias miturut Jabur 118:26.

37" He Yérusalèm, Yérusalèm...39 kowé ora bakal weruh Aku menèh , nganti kowé ngomong: 'Pinujia Dèkné sing teka nganggo jenengé Yéhuwah . :26]."
(Mt. 23:37-39)

19 Mulané mratobata lan mratobata, supaya dosamu [Israel] disirnakaké, supaya...

20 Panjenengané bisa ngutus Yésus Kristus... 21 sing kudu ditampa déning swarga nganti tumeka ing wektu pemuangan samubarang kabèh, sing wis kapangandikakaké déning Gusti Allah lumantar... para nabiné kang suci . (Lelakone Para Rasul 3:11-12)

15 Manawa wong-wong mau dibuwang iku dadi rukune jagat, apa kang bakal ditampani dening wong-wong iku kajaba urip saka ing antarane wong mati? (Rm. 11:15)

Kita percaya manawa **Yesaya 62 Pasa global** 21 dina iki bakal dadi katalitik kanggo nyepetake obrolan Alkitab babagan Israel ing awak Kristus ing saindenging bangsa ing jam iki. Pasa iki bakal rampung ing Minggu Pentakosta, 28 Mei. Ing dina iki, 100 yuta wong percaya bakal ndedonga bebarengan kanggo nanggapi telpon Gusti Allah liwat Jason Hubbard, Eric Watt, lan tim "110 **Kutha**" kanggo nggedhekake wong-wong mau kanthi cara iki kaping 4. ing 2023.

Waca [110 Cities.com-ing](http://110Cities.com-ing) April 17, iki padha 100 yuta pracaya bakal ndedonga kanggo kabèh Timur Tengah.

Iki bakal dadi **pisanan ing sajarah** sing adoh luwih saka 1 yuta bakal terus 24 jam dina kanggo 21 dina ndedonga kanggo janji Gusti Allah kanggo Israel. Keunikan saka inisiatif pandonga iki dhewe minangka tandha wektu lan percepatan "wektu sing wis ditemtokake dening Gusti Allah kanggo generasi sing durung katitahake" kanggo melu bebarengan ing tujuane kanggo Israel (Ms. 102:13, 18).

13 Paduka badhe melasi Sion [Yerusalem]; wektu kanggo nresnani dheweke, Ya, wektu sing ditemtokake, wis teka ...

18 Iki bakal katulisan kanggo turun-temurun, supaya bangsa sing isih bakal katitahaké padha memuji marang Pangéran. (Ms. 102:13-18)

Puasa 21 dina iki minangka "**wayahe Ester global**" (Est. 4:14-16) sing bakal dadi bayaran mudhun sing signifikan kanggo wayahe Ester global pungkasan nalika mayuta-yuta wong percaya bakal ndedonga, ngomong kanthi kendel kanggo tujuane Gusti Allah. kanggo Israel (minangka katon ing Kitab Suci), lan ngadeg karo Israel minangka anti-Semitism mundhak nganti Gusti Yesus bali (Z. 14:1-5). Pasa iki uga penting kanggo dina iki amarga Israel ngadhepi sawetara konflik sing signifikan.

14 "Amarga, manawa sampeyan meneng [ora mangsuli] ing wektu iki, bakal ana relief lan kaslametan kanggo wong Yahudi saka papan liya ...

15 Ester banjur dhawuh marang Mordekhai mangkene: 16 "Padha lungaa, kumpulna wong Yahudi kabèh, lan pasaa kanggo aku.

Kula lan para abdi dalem badhe pasa...mangga kula badhe sowan ing ngarsaning Sang Prabu...lan manawi kula tilar donya, kula tiwas!" (Est. 4:14-16)

Aku matur nuwun banget kanggo **Tom lan Kate Hess** sing wis mimpin *House of Prayer Yerusalem* suwene 36 taun [jhopfan.org] lan kanggo **Rick lan Patricia Ridings** sing wis mimpin *Succat Hallel* ing Yerusalem kanggo meh 20 taun [succathallel.com] uga pelayanan pandonga liyane sing wis diadegaké liwat pungkasan 20+ taun.

Ing pasa iki kita ngluhurake supremasi Gusti Yesus lan fokus ing sambungan saka berkah Gusti Allah ing Yerusalem kanggo netepi Amanat Agung. Kita bisa nindakake luwih akeh bebarengan ing "roh Yohanes 17:21-23" kesatuan.

Download buku digital gratis **Moravian Miracle** dening Jason Hubbard sing nyritakake babagan **Count Zinzendorf** sing nggabungake pandonga 24/7 (sing terus 100 taun) karo gerakan misi Protestan pisanan ing sajarah. Temokake buku PDF iki ing Isaiah62Fast.com utawa tonton critane ing YouTube "[Zinzendorf the Rich Young Ruler](https://www.youtube.com/watch?v=Zinzendorf)" utawa nonton wawancara paling anyar babagan dheweke ing Remnant Radio.